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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka" a w szczeg6lnoSci mieszkanc6w osiedla

,,Potudnie" zwracam sig z pro5b4 o wykonanie Sciei:ki rowerowej wzdtu2 ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskieso do ronda na Falbance.

W chwili obecnej gdy uklad komrurikacyjny w tym rejonie ulegl zrnianie, naleialoby

pomydled o rowerzystach i ptzedfutyt istniejqc4 ju2 Scie2kg rowerow4 do ronda na Falbance.

Sciei:ka rowerow4 z kt6rej korzystaj4 mieszkaricy, prowadz4ca wzdluL ul. Kaliskiej od

sfony centrum miasta, koriczy sig przy ul. Broniewskiego. Dalej rowerzy3ci musz4 korzystai

z budz-o ruchliwej ul. Kaliskiej. Wielu rowerzyst6w, w obawie o swoje bezpieczefstwo

- @ie jest bezpiecme--z-uwagFna'bardzo-duzy rucfi-- '--

pieszych i zagozeniajakie wtedy mog4 zaistnie6.

W zwi4zku z poryiczym proszg o wykonanie 6cie2:ki rowerowej wzAt'tL ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskieeo do ronda na Falbance.
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